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R O M A N I A 
JUDEŢUL TIMIŞ 
CONSILIUL JUDEŢEAN 
 

PROCES VERBAL  
încheiat în  şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Timiş 

din 25 iunie  2014 
 

 

Domnul preşedinte Titu Bojin  
Doamnelor şi domnilor, 
Declar deschisă şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Timiş şi vă anunţ că sunt 

prezenţi un număr de 36 consilieri judeţeni din totalul de 36 consilieri judeţeni în funcţie.  
Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr. 238/18.06.2014 şi a fost adusă la 

cunoştinţă publică prin publicarea pe site-ul propriu şi comunicare către mass-media. 
La şedinţă participă, în calitate de invitaţi, şefi de compartimente şi specialişti din 

aparatul propriu, conducătorii unor instituţii şi servicii publice de sub autoritatea consiliului 
judeţean, precum şi reprezentanţii mass-media.  

 
Vă prezint, în continuare, ordinea de zi a şedinţei.  

1. Proiect de hotărâre privind actualizarea Monografiei economico-militare a judeţului 
Timiş. 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea închirieri unor spatii in cadrul Spitalului Clinic 
Judetean de Urgenta Timişoara. 

3. Proiect de hotărâre pentru aprobarea prelungirii contractului de închiriere nr. 
9101/02.07.2009 încheiat intre Judeţul Timis si Societatea Improdcom S.R.L. 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului de prefezabilitate pentru realizarea 
unui “Complex spitalicesc de excelenta in regim de investiţie si exploatare public-
privat”. 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea dezlipirii unui imobil proprietate publica a 
Judeţului Timis. 

6. Proiect de hotărâre privind propunerea de aprobare a licenţelor de traseu pentru 
efectuarea transportului public de persoane prin curse regulate special unor operatori 
de transport rutier. 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului rectificat al Judeţului Timis pe anul 
2014. 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea ocupării de către Societatea Nico Green Energy 
Doi S.R.L. a unei porţiuni din DJ 593 km 4+205. 

9. Proiect de hotărâre pentru desemnarea reprezentantului Judeţului Timis in Consiliul 
Consultativ al Inspectoratului Şcolar Judetean Timis. 

10.  Proiect de hotărâre privind desemnarea unor reprezentanţi ai Judeţului Timis in 
Consiliul de conducere al Direcţiei de Prestări Servicii Timis. 

11.  Proiect de hotărâre privind aprobarea Strategiei judetene Antidrog Timis 2014-2020 si 
a   Planului de acţiune 2014-2016 pentru implementarea Strategiei. 



 2 

12. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Acord de colaborare intre Judeţul 
Timis prin Consiliul Judetean Timis si Agenţia de Dezvoltare Economico - Sociala 
Timis cu Camera de Comerţ, Industrie si Agricultura Timis. 

13.  Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Acord de colaborare intre 
Judeţul Timis prin Consiliul Judetean Timis, Direcţia Generala de Asistenta Sociala si 
Protecţia Copilului Timis si Societatea Profiles  International S.R.L. 

14.  Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării componentei nominale a unei comisii 
de specialitate a Consiliului Judetean Timis. 

15.   Întrebări, interpelări. Diverse.  
 
De asemenea, având in vedere ca au intervenit anumite probleme care sunt 

urgente şi nu suferă amânare, si care depind de aprobarea consiliului judeţean, propun 
completarea ordinii de zi cu următorul proiect: 

Proiect de hotărâre privind aprobarea executării lucrărilor de combatere a 
insectelor si artropodelor pe teritoriul judeţului Timis. 

Precizez că proiectul a fost analizat şi avizat în şedinţa comună a comisiilor de 
specialitate care a avut loc înaintea şedinţei de plen a Consiliului Judeţean Timiş. Prin 
urmare, acesta se va regăsi pe ordinea de zi la punctul nr. 15, iar punctul 16 va fi 
„Întrebări, interpelări, diverse”.  

Dacă sunt discuţii sau alte propuneri. 
Dacă nu, supun la vot ordinea de zi a şedinţei completată cu proiectul mai sus 

menţionat. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat ordinea de zi  cu 31 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cocean 
Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu 
Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Juravle 
Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Mihoc Marcel, Negoiţă 
Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Stanciu 
Pompiliu, Stancu Traian,  Szatmari Ştefan, Vasile Marian, Zamfir Florian şi 6 abţineri din 
partea doamnelor/domnilor Borha Liviu, Martinescu Marius, Moldovan Paul, Popescu 
Marin, Rus Alain, Rus Georgeta. 

Înainte de a trece la dezbaterea problemelor înscrise pe ordinea de zi, vă supun 
aprobării procesul - verbal al şedinţei ordinare din data de 28  mai 2014. 

Consiliul Judeţean Timiş a aprobat procesul verbal al şedinţei ordinare  cu 32 
voturi „pentru” din partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, 
Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan 
Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, 
Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu 
Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Pau Radu, 
Plavoşin Deian, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Georgeta Stanciu Pompiliu, Stancu 
Traian,  Szatmari Ştefan, Zamfir Florian, 3 voturi „împotrivă” din partea domnilor Bologa 
Gheorghe, Popescu Marin, Vasile Marian şi 2 abţineri din partea domnilor  Păşcuţă 
Adrian şi  Rus Alain, 
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De asemenea, va supun aprobării si procesul-verbal al şedinţei extraordinare din 
data de 06.06.2014. 

Consiliul Judeţean Timiş a aprobat procesul verbal al şedinţei extraordinare  cu 31 
voturi „pentru” din partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, 
Borha Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, 
Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, 
Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu 
Marius, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian,  Radu 
Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian,  Szatmari Ştefan, 
Zamfir Florian, 2 voturi împotrivă din partea domnilor Bologa Gheorghe şi Rus Alain şi o 
abţinere din partea domnului Cocean Liviu.  

În continuare, vă propun să trecem la dezbaterea şi aprobarea proiectelor de 
hotărâre  înscrise pe ordinea de zi 

 
 
Punctul nr. 1 - Proiect de hotărâre privind actualizarea Monografiei 

economico-militare a judeţului Timiş. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile   
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  

Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 37 voturi „pentru” din 
partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan 
Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, 
Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu 
Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă 
Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus 
Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian,  Szatmari Ştefan, Vasile Marian, Zamfir 
Florian.  

 
Punctul nr. 2 - Proiect de hotărâre privind aprobarea închirieri unor spatii in 

cadrul Spitalului Clinic Judetean de Urgenta Timişoara. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil în  5 comisii , respectiv Comisia Economica, 

Comisia pentru Cultura, Invatamant, Tineret si Sport, Comisia pentru Sănătate si 
Protecţie Sociala, Comisia pentru Agricultura si Dezvoltare Rurala si Comisia de 
Urbanism, Amenajarea Teritoriului, Lucrări Publice si  Protecţia Mediului   

Comisia pentru Administraţie Publica Locala a avizat proiectul cu următorul 
amendament: 

Sa se introducă la art. 3 alineatul (3) cu următoarea formulare: 
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„Cota de 50% din chirie ce revine Consiliului Judetean Timis sa se încaseze de 
către Spitalul Judetean de Urgenta Timişoara pentru a fi cheltuita conform art. 3 alin. 2, 
iar aceasta suma sa se utilizeze ca atare. In situaţia in care la finalul anului bugetar 
aceasta suma nu este cheltuita integral, suma aferenta Consiliului Judetean Timis va fi 
virata in bugetul instituţiei”. 

Comisia pentru Relaţii si Cooperare Interna si Externa a avizat proiectul cu 
următorul amendament: 

Sa se introducă la art. 3 alineatul (3) cu următoarea formulare: 
„Cota de 50% din chirie ce revine Consiliului Judetean Timis se încasează tot de 

către Spitalul Judetean de Urgenta Timişoara pentru a fi cheltuită conform art. 3 alin. 2. In 
situaţia in care la sfârşitul anului bugetar sumele nu sunt cheltuite integral, sumele 
ramase vor fi virate in bugetul Consiliului Judetean Timis”. 

Din câte înţeleg cele două comisii îşi menţin amendamentele făcute şi în 
principiu sunt de acord cu acestea. 

Dacă sunt alte discuţii sau propuneri? 
 
Domnul consilier judeţean Marin Popescu 
Bună ziua stimaţi colegi, 
Nu aş vrea să ajungem cu unităţile spitaliceşti în aceeaşi situaţie în care au ajuns 

unităţile de învăţământ din Timişoara, care dau către Primăria Timişoara, ca urmare a 
unei propuneri făcută de domnul viceprimar Stoia, toţi banii care provin din chirii. Astfel, 
unităţile de învăţământ au ajuns în situaţia să nu poată să-şi achiziţioneze toner, hârtie de 
xerox, toate materialele necesare organizării examenelor naţionale. În acest sens, vă 
propun ca toţi banii care provin din chirii de la unităţile spitaliceşti din subordinea 
consiliului judeţean să rămână la nivel spitalelor respective.  Este o propunere pertinentă 
şi cred că în momentul în care banii din chirii vin spre noi destinaţia finală va fi tot unităţile 
spitaliceşti respective. De ce să complicăm lucrurile? Aceasta este propunerea mea pe 
care o supun atenţiei dumneavoastră.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Poate că unii dintre dumneavoastră nu cunoaşteţi faptul că este o diferenţă între 

învăţământul din Timişoara, care are zeci de unităţi de învăţământ, şi sănătatea din 
Timişoara, în care noi avem în subordine doar spitalul judeţean.  

Ce propuneţi dumneavoastră este corect dar nu are legătură cu ce discutăm 
acum pentru că în subordinea consiliului judeţean este doar spitalul judeţean. Nu avem 
alte unităţi spitaliceşti care să fie în subordinea noastră.  

În aceste condiţii, amendamentele propuse de comisie sunt corecte şi personal 
sunt de acord cu acestea cu rugămintea ca toate contractele să fie verificate si avizate de 
domnul Radu Şerban – director executiv -  Direcţia Administrarea Patrimoniului   şi 
doamna Maria Ursoiu – şef Serviciu Juridic şi Contencios astfel încât,  să fie corecte din 
punct de vedere legal.  

 
Domnul consilier judeţean Stancu Traian 
De fapt, toţi banii rămân la spitalul judeţean însă noi avem o problemă cu 

interpretarea legii şi din acest motiv amendamentul propus nu face altceva decât să 
compenseze anual şi nu lunar. Ei ne vor da la sfârşit de an un raport anual cu tot ce au 
cheltuit.  
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Domnul preşedinte Titu Bojin 
Eu vă propun să supunem la vot ambele amendamente întrucât acestea au 

acelaşi scop, respectiv banii proveniţi din chirie să rămână la spitalul judeţean, iar 
diferenţa necheltuită la sfârşitul anului  să fie virată, conform legii,  la consiliul judeţean. 

 
Domnul consilier judeţean Marin Popescu  
Da, dar unul din amendamente propune ca jumătate din sumă să vină către 

consiliul judeţean.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Da, dar acest lucru este prevăzut de lege. Partea noastră de 50% am hotărât 

acum prin amendament şi urmează să vă spun aprobării ca şi aceasta să rămână la 
spitalul judeţean, deci noi nu mai luăm nimic. Ce nu se cheltuieşte până la sfârşitul anului 
să se întoarcă la consiliul judeţean.  

Supun la vot amendamentele propuse. 
  Consiliul Judeţean Timiş a aprobat cele două amendamente cu 34 voturi „pentru” 

din partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan 
Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, 
Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu 
Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă 
Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Radu Marina, Ritivoiu Mihai,  Stanciu Pompiliu, 
Stancu Traian,  Szatmari Ştefan, Vasile Marian, Zamfir Florian.  

Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
  Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 35 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Cocean 
Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu 
Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Juravle 
Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, 
Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin 
Deian, Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, 
Stancu Traian,  Szatmari Ştefan, Vasile Marian, Zamfir Florian.  

 
Punctul nr. 3 - Proiect de hotărâre pentru aprobarea prelungirii contractului 

de închiriere nr. 9101/02.07.2009 încheiat intre Judeţul Timis si Societatea 
Improdcom S.R.L. 

Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile   
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 

Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 35 voturi „pentru” din 
partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Cocean 
Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu 
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Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Juravle 
Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, 
Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin 
Deian, Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, 
Stancu Traian,  Szatmari Ştefan, Vasile Marian, Zamfir Florian.  

 
Punctul nr. 4 - Proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului de 

prefezabilitate pentru realizarea unui “Complex spitalicesc de excelenta in regim de 
investiţie si exploatare public-privat”. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile   
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  

Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 36 voturi „pentru” din 
partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan 
Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, 
Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu 
Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă 
Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus 
Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian,  Szatmari Ştefan, Vasile Marian, Zamfir 
Florian.  

 
Punctul nr. 5 - Proiect de hotărâre privind aprobarea dezlipirii unui imobil 

proprietate publica a Judeţului Timis. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile   
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  

Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 34 voturi „pentru” din 
partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan 
Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, 
Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu 
Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, 
Plavoşin Deian,  Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu 
Traian,  Szatmari Ştefan, Vasile Marian, Zamfir Florian.  
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Punctul nr. 6 - Proiect de hotărâre privind propunerea de aprobare a 
licenţelor de traseu pentru efectuarea transportului public de persoane prin curse 
regulate special unor operatori de transport rutier. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile   
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  

Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 36 voturi „pentru” din 
partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan 
Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, 
Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu 
Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă 
Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus 
Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian,  Szatmari Ştefan, Vasile Marian, Zamfir 
Florian.  

 
Punctul nr. 7 - Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului rectificat al 

Judeţului Timis pe anul 2014. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile   
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  

   Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 35 voturi „pentru” din 
partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan 
Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, 
Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu 
Flavia, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, 
Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu Mihai,  Rus Georgeta, Stanciu 
Pompiliu, Stancu Traian,  Szatmari Ştefan, Vasile Marian, Zamfir Florian şi o abţinere din 
partea domnului Marius Martinescu.  

 
Punctul nr. 8 - Proiect de hotărâre privind aprobarea ocupării de către 

Societatea Nico Green Energy Doi S.R.L. a unei porţiuni din DJ 593 km 4+205. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile   
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
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   Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 36 voturi „pentru” din 
partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan 
Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, 
Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu 
Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă 
Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu Mihai,  Rus 
Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian,  Szatmari Ştefan, Vasile Marian, Zamfir 
Florian.  

 
Punctul nr. 9 - Proiect de hotărâre pentru desemnarea reprezentantului 

Judeţului Timis in Consiliul Consultativ al Inspectoratului Şcolar Judetean Timis. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate ale consiliului 

judeţean. În acest sens, vă propun ca preşedintele Comisiei de cultură, învăţământ şi 
sport – domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă să fie reprezentantul nostru în  Consiliul 
Consultativ al Inspectoratului Şcolar Judetean Timis. 

Dacă mai sunt alte propuneri? 
 
Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
Ştim cu toţii că domnul Marin Popescu a fost inspector general al Inspectoratului 

de Învăţământ Timiş. Domnia sa cunoaşte toate problemele învăţământului şi consider că 
domnia sa ar fi cel mai potrivit pentru a ne reprezenta în acel consiliu consultativ.  

Chiar îl rog să ia cuvântul şi să ne spună ce ar putea să facă dânsul acolo pentru 
că este in domeniu mai mult decât oricine.  

 
Domnul consilier judeţean Marin Popescu 
Sigur că funcţiile sunt trecătoare şi mult mai important este  ceea ce facem noi 

pentru cetăţeni.  
Aşa cum spune şi numele, Consiliul Consultativ este o structură în care 

inspectoratul şcolar se consultă pentru a lua decizii  în vederea stabilirii strategiilor la 
nivelul judeţului, şi mă refer la strategii pe şcoala profesională, examenele naţionale, pe 
zona de resurse umane etc.  

Este un consiliu care se întruneşte la solicitarea inspectorului şcolar general o 
dată pe semestru şi ori de câte ori este nevoie. Din consiliul consultativ fac parte, pe 
lângă reprezentanţii structurilor din învăţământul preuniversitar toţi reprezentanţii 
structurilor cu care învăţământul are tangenţă, de la autorităţi publice locale şi judeţene, 
agenţi economici, până la tot ce ţine de interesul comunităţii respective în perspectiva 
educaţiei.  

Nu este un forum în care se ia decizii ci doar unul consultativ, nu este nimic 
remunerabil. Personal nu ţin neapărat să fac parte din acest consiliu dar este o cutumă 
creată, faptul că înainte de această propunere a fost domnul inspector şcolar general 
Sandu.  
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Domnul preşedinte Titu Bojin 
Dacă mai sunt alte propuneri? Dacă nu vă supun la vot cele două propuneri 

făcute.  
Înainte de a trece la procedura de vot vă informez că în consiliul consultativ 

trebuie să fie reprezentantul administraţiei publice locale alături de profesori şi din acest 
motiv l-am propus pe domnul Adrian Negoiţă. Domnia sa poate să ducă dinspre 
administraţia publică locală informaţiile şi noutăţile din acest domeniu. Dacă era oricine 
altcineva preşedintele Comisiei de cultură, învăţământ, tineret şi sport l-aş fi propus.  

 
Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
Dacă propunerea nu este făcută din punct de vedere politic ar trebui să supunem 

la vot pe domnul Marin Popescu. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Cei care merg din partea administraţiei publice locale sau judeţene nu trebuie să 

fie neapărat profesori. Acolo sunt deja 30 de profesori şi ar trebui să vina cineva din 
partea administraţiei ca să le dea informaţii din punct de vedere administrativ economic.  

Nu am nimic împotriva domnului Marin Popescu. Trebuie să ştiţi că am discutat 
cu domnia sa şi l-am invitat atât pe dânsul cât şi pe toţi reprezentanţii Comisiei pentru 
cultură, învăţământ, tineret şi sport, reprezentanţii inspectoratului şcolar să vină la discuţii 
pe tema învăţământului din judeţul Timiş şi pentru ce ar trebui să facem urgent în  luna ce 
urmează astfel încât să sprijinim toate instituţiile de şcolare în obţinerea autorizaţiilor 
sanitare şi nu numai. Le-am dat celor care au avut foraje dar nu au avut grupuri sociale,  
la cele care nu au avut nimic le-am dat să-şi facă foraje, iar anul acesta sper să sprijinim 
câteva grădiniţe şi şcoli să-şi facă grupuri sociale.  

Deci, nu uitaţi că astăzi la ora 15,30 avem o întâlnire pe strategia de învăţământ 
la care vă invit să participaţi. 

 
Domnul consilier judeţean Pau Adrian 
Domnule preşedinte pentru a putea veni în sprijinul colegilor noştri vreau să vă 

spun că munca colegului Marin Popescu pe partea didactică  poate fi comparată cu 
munca domnului Adrian Negoiţă pe partea sindicală şi cred că acest Consiliu Consultativ 
are nevoie de un reprezentant cum este domnul Adrian Negoiţă. În definitiv amândoi sunt 
meritoşi. Nu putem spune că unul este mai bun decât celălalt pentru că amândoi au 
rezultate remarcabile în activitatea lor.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Da, aveţi dreptate. De aceea îl rog pe cel care nu va fi desemnat să participe 

totuşi la tot ceea ce înseamnă relaţia consiliului judeţean cu inspectoratul şcolar.  
 
Doamna consilier judeţean Rus Georgeta 
Domnule preşedinte, nu ar putea să fie doi reprezentanţi ai consiliului judeţean în 

acest consiliul consultativ? Eu cred că putem aproba o astfel de hotărâre a consiliului 
judeţean pe care le-o putem prezenta.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Am întrebat în prealabil pe domnul secretar şi mi-a confirmat că nu se poate.  
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Ne vom întâlni cu reprezentanţii inspectoratului şcolar astăzi la ora 15,30 şi îi 
vom întreba dacă este posibil acest lucru.  

Chiar domnul consilier judeţean Marin Popescu confirmă faptul că din partea 
autorităţilor locale judeţene trebuie să fie un singur reprezentant.  

 
Domnul consilier judeţean Pau Adrian 
Am putea stabili un supleant dacă chiar ne dorim să fie amândoi.  
 
Domnul consilier judeţean Liviu Borha 
Mai există o posibilitate şi pentru că ne va fi foarte greu să alegem între cei doi 

colegi, amândoi sunt la fel de importanţi, ar trebui să-i întrebăm dacă unul dintre ei nu ar 
vrea să renunţe de la această funcţie.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
I-am întrebat şi nimeni nu vrea să renunţe.  
 
Domnul consilier judeţean Marin Popescu 
Este o propunere venită din partea partidului pe care îl reprezint aici şi cu 

siguranţă nu pot renunţa.  
 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
E adevărat că amândoi colegii sunt foarte merituoşi pe domeniile de specialitate. 

Mai sunt, din câte îmi amintesc, doi ani de mandat şi cred că ar fi corect daca am 
desemna câte un reprezentant pentru fiecare an care a mai rămas din mandatul nostru.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Nu cred că asta ar fi soluţia cea mai bună.  
 
Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
Nu ştiu dacă este corect dar cred că este o variantă pe care o putem adopta. 

Spun acest lucru pentru că dacă ne uităm în contractul cadru, la art. 3, cu referire la ceea 
ce a spus colegul nostru Pau Adrian, există lit. j care permite să desemnăm în Consiliul 
consultativ un reprezentant al Comitetului local de dezvoltare a parteneriatului social. În 
acest caz, dacă tot s-a pus în discuţie problema socială, cred că putem avea doi 
reprezentanţi, respectiv unul care este al autorităţii locale judeţene şi unul care ar 
reprezenta Comitetului local de dezvoltare a parteneriatului social.  

 
Domnul consilier judeţean Marin Popescu 
Domnule consilier judeţean Gheorghe Bologa, cu permisiunea dumneavoastră 

aş vrea să vă spun că Comitetului local de dezvoltare a parteneriatului social este o 
structură creată tot de minister prin inspectoratele şcolare în care noi deja avem un 
reprezentant acolo.   

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Haideţi să aşteptăm răspunsul inspectoratului şcolar. Vă rog să participaţi la 

întâlnirea ce va avea loc la ora 15,30. Între timp, domnul vicepreşedinte Călin Dobra 
încearcă acum să ia legătura, telefonic, cu reprezentantul inspectoratului şcolar să ceară 
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confirmarea dacă se pot trimite sau nu doi reprezentanţi. Domnul consilier judeţean 
Bologa Gheorghe a vrut, ca şi noi toţi, să găsim o soluţie prin care să desemnăm doi 
reprezentanţi.  

 
Domnul consilier judeţean Marin Popescu 
Este un lucru bun că educaţia naşte pasiuni dar e păcat că naşte pasiuni şi atât. 

Să ştiţi că nu sunt şi nu voi fi supărat pe nici unul din colegii mei care vor vota împotriva 
mea. Vă rog să reţineţi acest lucru şi vă asigur că nu mă uit la ei cu răutate dacă vor vota 
împotriva mea dar nu pot renunţa la propunerea făcută pentru că e un lucru normal şi 
firesc.  

 
Doamna consilier judeţean Marinconi Flavia 
Anecdotic vorbind, legat de această discuţie, aş vrea să vă spun că în urmă cu 

câţiva ani, în Consiliul Local Făget s-au propus doi membri pentru Consiliul de 
Administraţie al spitalului. Dintre aceştia unul era proprietar de cafenea şi domnul Tiberiu 
Lelescu îl cunoaşte, iar altul era profesor, deşi în acel consiliu erau doi medici.  Deci, cred 
că aprecierea calităţii profesionale nu are importanţă în aceste comisii sau comitete. Prin 
urmare, susţin propunerea domnului preşedinte Titu Bojin  prin care desemna ca 
reprezentant pe domnul Adrian Negoiţă.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
V-am spus că vom solicita telefonic acum confirmarea inspectoratului şcolar. 

Regulamentul prevede maxim 31 de membrii, dacă nu sunt 31 ne putem permite, cu 
acordul Inspectoratului şcolar să desemnăm doi reprezentanţi. Dacă sunt deja 31 de 
membri atunci nu mai aveam ce face.  

Iată că în urma discuţiei domnului vicepreşedinte Călin Dobra cu reprezentantul 
inspectoratului şcolar am primit confirmarea că putem trimite doi reprezentanţi în Consiliul 
Consultativ.  

Prin urmare, supun la vot desemnarea domnului consilier judeţean Adrian 
Negoiţă  

Consiliul Judeţean Timiş a aprobat desemnarea domnului consilier judeţean 
Adrian Negoiţă cu 33 voturi „pentru” din partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin 
Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, 
Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, 
Dobra Călin, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu 
Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Păşcuţă Adrian, Pau 
Radu, Plavoşin Deian, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu 
Pompiliu, Stancu Traian,  Szatmari Ştefan, Vasile Marian, Zamfir Florian, 2 voturi 
împotrivă din partea domnilor Borha Liviu şi Martinescu Marius şi 2 abţineri din partea 
domnilor Negoiţă Adrian şi Popescu Marin.  

Supun la vot desemnarea domnului consilier judeţean Marin Popescu  
   Consiliul Judeţean Timiş a aprobat desemnarea domnului consilier judeţean 

Marin Popescu cu 35 voturi „pentru” din partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin 
Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa 
Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea 
Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
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Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Moldovan Paul, Negoiţă 
Adrian, Păşcuţă Adrian, Plavoşin Deian, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus 
Georgeta,  Stancu Traian,  Szatmari Ştefan, Vasile Marian, Zamfir Florian şi 2 abţineri din 
partea domnilor Mihoc Marcel şi Marin Popescu.  

Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
   Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 37 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan 
Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, 
Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu 
Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă 
Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus 
Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian,  Szatmari Ştefan, Vasile Marian, 
Zamfir Florian.  

 
Punctul nr. 10 - Proiect de hotărâre privind desemnarea unor reprezentanţi 

ai Judeţului Timis in Consiliul de conducere al Direcţiei de Prestări Servicii Timis. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile. Având în vedere că domnul 

Cătălin Tiuch a fost reprezentantul consiliului judeţean din partea PSD, vă propun ca în 
locul domniei sale pentru perioada următoare să fie doamna consilier Radu Marina.  

Pentru cel de-al doilea reprezentant, pentru că au fost doi, rog colegii de la PP-
DD să desemneze un reprezentant.  

 
Domnul consilier judeţean Demea Dorel  
Din partea PP-DD propunem pe domnul consilier judeţean Juravle Petru.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Dacă mai sunt şi alte propuneri. 
  
Domnul consilier judeţean Marian Vasile 
Domnule preşedinte, stimaţi colegi, grupul PNL propune pe domnul consilier 

judeţean Păşcuţă Adrian.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Dacă nu mai sunt alte propuneri supun la vot  desemnarea doamnei consilier 

judeţean Radu Marina  
   Consiliul Judeţean Timiş a aprobat desemnarea doamnei consilier judeţean 

Radu Marina cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor/domnilor  Bojin Titu, Crăciunescu 
Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gavrilită 
Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Marinconi-Marcu Flavia, Mihoc Marcel, Negoiţă 
Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Ritivoiu Mihai, , Stanciu Pompiliu, Stancu Traian,  
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Szatmari Ştefan, Zamfir Florian, 14 voturi „împotrivă” din partea doamnelor/domnilor Bitea 
Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, 
Costa Cosmin, Cutu Dorin, Gaita Oana, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Popescu 
Marin, Rus Alain, Vasile Marian şi 3 abţineri din partea doamnelor/domnilor Moldovan 
Paul, Radu Marina, Rus Georgeta 

Supun la vot desemnarea domnului consilier judeţean Juravle Petru  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat desemnarea domnului consilier judeţean 

Juravle Petru cu 20 voturi „pentru” din partea doamnelor/domnilor Bojin Titu, Crăciunescu 
Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin,  Gavrilită 
Bianca, Lăzureanu Aurel, Marinconi-Marcu Flavia, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, Pau 
Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Stanciu Pompiliu, 
Stancu Traian,  Szatmari Ştefan, Zamfir Florian, 14 voturi „împotrivă” din partea 
doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, 
Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Cutu Dorin,  Gaita Oana, Lelescu Tiberiu, Martinescu 
Marius, Moldovan Paul, Rus Alain, Rus Georgeta, Vasile Marian şi 2 abţineri din partea 
domnilor Cocean Liviu şi Juravle Petru.  

 
Supun la vot desemnarea domnului consilier judeţean Păşcuţă Adrian  

   Consiliul Judeţean Timiş a respins desemnarea domnului consilier judeţean 
Păşcuţă Adrian  cu 14 voturi „pentru” din partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin 
Mihăiţă, Bologa Gheorghe, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Cutu Dorin, 
Gaita Oana, Martinescu Marius, Moldovan Paul, Popescu Marin, Rus Alain, Rus 
Georgeta, Vasile Marian, 19 voturi „împotrivă” din partea doamnelor/domnilor Bojin Titu, 
Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, 
Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Marinconi-Marcu Flavia, Mihoc Marcel, 
Negoiţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Stanciu 
Pompiliu, Szatmari Ştefan, Zamfir Florian.  

Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
   Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 23 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Crăciunescu Gabriela, Crişan 
Teodor Adrian, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, 
Lăzureanu Aurel, Marinconi-Marcu Flavia, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, 
Pau Radu, Plavoşin Deian, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian,  
Szatmari Ştefan, Vasile Marian, Zamfir Florian, 9 voturi „împotrivă” din partea 
doamnelor/domnilor Borha Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Cutu Dorin, Lelescu 
Tiberiu, Martinescu Marius, Moldovan Paul, Popescu Marin, Rus Alain şi 5 abţineri din 
partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Cocean Liviu, Gaita Oana, Rus 
Georgeta.  
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Punctul nr. 11 - Proiect de hotărâre privind aprobarea Strategiei judetene 
Antidrog Timis 2014-2020 si a Planului de acţiune 2014-2016 pentru implementarea 
Strategiei. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil în  5 comisii – respectiv, Comisia pentru 

Administraţie Publica Locala, Comisia pentru Cultura, Invatamant, Tineret si Sport, 
Comisia pentru Sănătate si Protecţie Sociala, Comisia pentru Agricultura si Dezvoltare 
Rurala si  Comisia pentru Relaţii si Cooperare Interna si Externa  Comisia Economica a 
avizat proiectul cu următorul amendament: 

„La rectificarea bugetului propriu al Judeţului Timis pe anul 2014 sa fie alocate 
sumele necesare pe obiective pentru implementarea acestei strategii”. 

Comisia de Urbanism, Amenajarea Teritoriului, Lucrări Publice si  Protecţia 
Mediului  a avizat proiectul cu următorul amendament: 

„Materialul prezentat sa aibă avizul Autoritatii Teritoriale de Ordine 
Publica(ATOP) si sa fie in corelare cu Strategia Inspectoratului Judetean de Politie, unde 
nu apar masuri”. 

 
Rog preşedinţii celor doua Comisii sa prezinte si sa susţină amendamentele. 
 
Domnul consilier judeţean Bologa Gheorghe 
Pe vremea când dumneavoastră domnule preşedinte eraţi consilier judeţean,  

fiecare comisie îşi prezenta în plen amendamentul. Acum dumneavoastră faceţi acest 
lucru în locul nostru. Citiţi amendamentele iar noi trebuie să confirmăm ceea ce am 
propus în comisie.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Dacă doriţi puteţi să citiţi şi dumneavoastră din nou amendamentul, nu mă 

deranjează.  
 
Domnul consilier judeţean Bologa Gheorghe 
Nu-l mai citesc pentru că nu vreau să plictisesc audienţa. Vreau să vă spun că 

diferenţa dintre ce am propus noi, adică alocarea de surse pentru finanţarea acestui 
proiect de hotărâre, este diferit faţă de ce vom aproba la pct. 15, respectiv suma de 1.200 
mii lei pentru acea acţiune benefică pentru judeţul Timiş.  

Da şi acest lucru este în interesul cetăţenilor. Este un program, o strategie care 
nu are alocaţi nici măcar un leu ca sursă pentru implementarea acestui proiect. Am dat 
bani pentru DNA, pentru ambrozie, pentru distrugerea insectelor şi cred că era corect să 
dăm şi pentru implementarea acestei strategii.  

Din acest motiv am făcut acest amendament prin care am propus ca la prima 
rectificare a bugetului să fie alocată o sumă, pe obiectivele prevăzute în strategie, astfel 
încât să putem începe implementarea acestei strategii judeţene antidrog.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Doamna inspector şef Tomiţă ne spune că nu avem posibilitatea legală să 

prevedem o sumă în acest sens.   
Deci, în aceste condiţii amendamentul Comisiei economice nu se mai justifică.  
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Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
Domnule preşedinte, printre  materialele pe care le-am primit  am constatat că 

există un raport semnat de dumneavoastră în care se specifică următorul lucru: „fondurile 
necesare îndeplinirii obiectivelor se vor asigura în raport cu sursele disponibile din 
bugetul consiliului judeţean”.  

Prin urmare, am considerat că este corect ceea ce aţi aprobat dumneavoastră 
prin acest raport şi amendamentul l-am făcut bazându-mă pe datele din raport. La data 
când am discutat această strategie, la Direcţia Buget – Finanţe, nu era alocată nici o 
sumă şi pentru că prin raport ne sugeraţi să asigurăm fondurile necesare am făcut acel 
amendament prin care am propus ca la prima rectificare să fie alocate sume de bani pe 
obiective conform strategiei stabilite de iniţiator.   

De aceea susţin în continuare acest amendament şi propun, aşa cum am spus, 
ca la prima rectificare să alocăm prima transă din  sumele necesare stabilite pentru 
primele obiective prevăzute în strategie. Acesta este punctul de vedere al Comisiei 
economice.  

 
Domnul vicepreşedinte Călin Dobra 
La începutul anului când am aprobat bugetul consiliului judeţean am aprobat şi 

bugetul ATOP-ului. Acesta din urmă a fost depus pe anumite proiecte care sunt în 
parteneriat cu Centrul de prevenire şi consiliere, combatere antidgrog, cu Inspectoratul de 
Jandarmi, cu Inspectoratul de Poliţie etc. Deci sunt punctuale pe anumite proiecte şi nu 
se poate aloca un buget pentru strategia antidrog.  

Centrul de prevenire nu are personalitate juridică şi dacă noi vrem să alocăm 
bani trebuie să îi trimitem la Agenţia Naţională Antidrog. În particular, am alocat pentru 
diverse proiecte care sunt prinse în această strategie, la ultimul capitol unde sunt 
partenerii pe diferite proiecte care le implementează. Vă mulţumesc! 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Dacă sunt alte discuţii sau propuneri? Dacă nu, supun la vot amendamentul 

Comisiei economice.  
Consiliul Judeţean Timiş a respins amendamentul  cu 17 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cocean 
Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Cutu Dorin, Gaita Oana, Lelescu Tiberiu, 
Martinescu Marius, Moldovan Paul, Păşcuţă Adrian, Popescu Marin,  Rus Alain, Rus 
Georgeta, Vasile Marian, 19 voturi „împotrivă” din partea doamnelor/domnilor Bojin Titu, 
Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, 
Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Marinconi-Marcu Flavia, Mihoc Marcel, 
Negoiţă Adrian, Plavoşin Deian, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Stanciu Pompiliu, Stancu 
Traian,  Szatmari Ştefan, Zamfir Florian şi o abţinere din partea domnului Pau Adrian.  

Supun la vot amendamentul Comisiei de urbanism. 
 
Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 
Comisia de urbanism îşi retrage amendamentul.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
În aceste condiţii, supun  la vot proiectul de hotărâre.  
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   Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 33 voturi „pentru” din 
partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, 
Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă 
Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina, 
Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian,  Szatmari 
Ştefan, Vasile Marian, Zamfir Florian, un vot împotrivă din partea domnului Costa Cosmin 
şi 3 abţineri din partea domnilor Borha Liviu, Cocean Liviu, Lelescu Tiberiu.  

 
Punctul nr. 12 - Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Acord 

de colaborare intre Judeţul Timis prin Consiliul Judetean Timis si Agenţia de 
Dezvoltare economico-sociala Timis cu Camera de Comerţ, Industrie si Agricultura 
Timis. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile   
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  

   Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 37 voturi „pentru” din 
partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan 
Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, 
Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu 
Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă 
Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus 
Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian,  Szatmari Ştefan, Vasile Marian, 
Zamfir Florian.  

 
Punctul nr. 13 - Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Acord 

de colaborare intre Judeţul Timis prin Consiliul Judetean Timis, Direcţia Generala 
de Asistenta Sociala si Protecţia Copilului Timis si Societatea Profiles Internaţional 
S.R.L. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile   
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.       

   Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 36 voturi „pentru” din 
partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan 
Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, 



 17

Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu 
Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă 
Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus 
Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian,  Szatmari Ştefan, Vasile Marian, Zamfir 
Florian,  

                                                               
Punctul nr. 14 - Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării 

componentei nominale a unei comisii de specialitate a Consiliului Judetean Timis. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile.  
Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Marian Vasile 
Doresc să iau cuvântul la acest punct pentru că această hotărâre mă priveşte în 

mod direct şi au existat discuţii referitor la opţiunea mea pentru o comisie. Vreau să 
asigur pe toţi colegii şi invitaţii la acest plen că într-adevăr au avut loc acele discuţii şi 
după cum ştiţi eu am fost implicat în subiecte privind dezvoltarea rurală şi agricultura. 
Amintesc Centrul multifuncţional pentru legume fructe, înfiinţarea Clusterului pentru 
agricultură în judeţul Timiş, evenimentul regional privind fondurile APTRP şi APIA pentru 
perioada 2014 -2020. Deci, după cum vedeţi sunt interesat să particip la lucrările acestei 
comisii.  

O ultimă precizare vreau să fac şi anume, nu vreau să aduc în discuţie 
reconfigurarea comisiilor pentru că într-o variantă sau alta există şansa să mă întorc pe 
una dintre poziţiile de vicepreşedinte ale consiliului judeţean. Prin urmare, cred că e mai 
bine ca lucrurile să rămână aşa acum.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Mulţumesc şi eu domnului consilier judeţean Marian Vasile. Pentru că domnul 

Zanfir Florian îndeplineşte funcţia de vicepreşedinte domnia sa nu mai are voie să facă 
parte din comisie şi cum domnul Marian Vasile nu mai îndeplineşte funcţia de 
vicepreşedinte am considerat că este normal ca domnia sa să ia locul domnului Zanfir 
Florian în Comisia pentru agricultură şi dezvoltare rurală.  

Referitor la revenirea pe funcţia de vicepreşedinte, nu e nici o problemă, ştiţi cum 
este cu politica, azi eşti pe funcţie mâine nu mai eşti. Acest lucru sper că îl învaţă şi 
domnul Marian Vasile cum trebuie să-l învăţăm toţi indiferent dacă vrem sau nu pentru că 
ne împinge de la spate situaţia.  

 
Domnul consilier judeţean Marian Vasile 
Nu uitaţi că am făcut precizarea şi am subliniat că voi reveni pe funcţia de 

vicepreşedinte pe o variantă sau alta.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Da sigur. Dacă nu acum probabil în 2016, sunteţi tânăr aveţi tot timpul. Eu 

personal îi mulţumesc domnului Marian Vasile pentru modul în care am colaborat în 
perioada cât domnia sa a fost vicepreşedinte. Chiar dacă data trecută a plecat înainte de 
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terminarea şedinţei plenului Consiliului Judeţean Timiş. Acest lucru care nu prea s-a 
întâmplat, adică opoziţia să părăsească în totalitate sala de şedinţă. Îi doresc succes 
acolo unde doreşte să meargă sau acolo unde îi este configurată poziţia. Personal îl 
asigur de colaborare pe linia opoziţiei. Astăzi se semnează acel protocol şi trebuie să 
stabiliţi un lider al opoziţiei.  

Dacă mai sunt alte discuţii? Dacă  nu supun  la vot proiectul de hotărâre.                                                                    
   Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 37 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan 
Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, 
Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu 
Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă 
Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus 
Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian,  Szatmari Ştefan, Vasile Marian, 
Zamfir Florian.  

 
Punctul nr. 15 - Proiect de hotărâre privind aprobarea executării lucrărilor 

de combatere a  insectelor si artropodelor pe teritoriul judeţului Timis. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile.   
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.                                                                     

   Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 27 voturi „pentru” din 
partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Cociobea Sorin, 
Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, 
Dobra Călin, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu 
Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau 
Radu, Plavoşin Deian, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian,  
Szatmari Ştefan, Zamfir Florian şi 10 abţineri din partea doamnelor/domnilor  Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Costa Cosmin, Martinescu Marius, Moldovan Paul, 
Popescu Marin, Rus Alain, Rus Georgeta, Vasile Marian.  

Mă bucur că cei mai mulţi dintre noi au înţeles necesitatea acestui demers pentru 
cetăţenii judeţului Timiş şi chiar vă rog domnule Lăzureanu să fiţi mult mai stric în ceea ce 
înseamnă această situaţie.  

 
Punctul nr. 16 - Întrebări, interpelări  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Precizez ca in mapele dumneavoastră de şedinţa se afla doua informări, 

respectiv: 
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Informare privind modul in care au fost cheltuite sumele de bani alocate prin 
Hotărârea nr. 61/2014 de către Consiliul Judetean Timis către unităţile de cult aparţinând 
cultelor religioase recunoscute din România.  

La diverse precizez ca dl. Marian-Constantin Vasile a înaintat către Consiliul 
Judetean Timis o plângere prealabila prin care solicită revocarea hotărârilor nr. 119/2014, 
nr. 120/2014 şi nr. 121/2014 adoptate de către Consiliul Judetean Timis în şedinţa 
anterioară. Precizez că sunt hotărârile care se referă la schimbarea domnului Marian 
Vasile din funcţia de vicepreşedinte şi înlocuirea domniei sale cu domnul Zanfir Florian.  

Observ că opoziţia se ridică şi vor să părăsească sala. Vă rog să rămâneţi în 
sală pentru a supune la vot ceea ce solicită domnul Marian Vasile prin plângerea 
prealabilă.  

După ce supunem la vot domnul Marian Vasile are posibilitatea să meargă mai 
departe din punct de vedere administrativ aşa cum prevede legea.  

Prin Legea administraţiei publice, a contenciosului administrativ suntem obligaţi 
să supunem la vot acordul pentru hotărârile aprobate sau nu.  

Înainte de a trece la procedura de vot dau cuvântul domnului Marian Vasile.  
 
Domnul consilier judeţean Marian Vasile 
Am făcut plângerea prealabilă către Consiliul Judeţean Timiş dar şi o sesizare 

către Instituţia Prefectului. În acest demers oficial care duce către instanţă nu văd cum ar 
trebui să votăm astăzi această propunere pentru că mi se pare foarte ciudat. Adică odată 
ce ne-am pronunţat într-un plen anterior de ce să revotăm astăzi. Mă tem să nu fie o 
capcană şi din acest motiv nu voi vota deloc la acest punct.  

Eu mă aştept ca executivul consiliului judeţean să se pronunţe şi să dea un 
verdict pentru plângerea prealabilă în termenul legal. La fel şi sesizarea pentru Instituţia 
Prefectului trebuie soluţionată de executivul Instituţiei Prefectului. Nu înţeleg să votăm din 
nou ceea ce s-a votat în plenul anterior.   

 
Domnul consilier judeţean Pau Adrian 
Domnule preşedinte aş vrea să-i transmit colegului nostru că nu este nici o 

capcană atunci când împotriva unei hotărâri adoptate de consiliul local sau judeţean se 
face o plângere prealabilă se dă un vot de menţinere sau nu a hotărâri respective  pentru 
a întării acest lucru.  

Este o practică care se întâlneşte în toate consiliile locale şi judeţene şi îl puteţi 
întreba chiar şi pe domnul primar Nicolae Robu care vă poate confirma că avem perfectă 
dreptate în acest sens.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Vă rog să aveţi în vedere faptul că de această dată este o solicitare a domnului 

Marian Vasile şi executivul nu poate să dea o rezoluţie pe ce a stabilit consiliul judeţean. 
Dacă dumneavoastră vă retrageţi voi considera retrasă şi solicitarea domnului Marian 
Vasile.  Dumneavoastră vreţi o confirmare că cei 20 de colegi au votat. 

Este hotărâre a consiliului judeţean şi executivul nu se poate pronunţa asupra 
acesteia. Plenul consiliul judeţean este cel care menţine sau revocă hotărârile date.  

 
Domnul consilier judeţean Marian Vasile 
Noi ne retragem. Cei care vor să voteze să rămână în sală.  
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Domnul preşedinte Titu Bojin 
Puteţi rămâne în sală şi să nu votaţi. Dacă dumneavoastră aţi făcut solicitarea 

consider că este în interesul dumneavoastră să rămâneţi în sală.  
Bine, dacă nu doriţi să rămâneţi vă puteţi retrage. Înainte de a supune la vot vă 

informez că domnul consilier judeţean Bojin Mihăiţă îşi serbează astăzi ziua de naştere, 
ocazie cu care, în numele dumneavoastră îmi permit să-i adresez cele mai calde urări de 
sănătate, fericire, noroc,  succes în activitatea domniei sale şi La mulţi ani!! 

Îmi cer scuze însă nu am ştiut că vor face acelaşi gest şi anume acela de a se 
retrage din şedinţa plenului consiliului judeţean. Era frumos să rămână până la final să-i 
transmitem împreună gândurile noastre bune domnului Bojin Mihăiţă.  

Personal eu îi mulţumesc pentru modul în care am colaborat, este un om 
deosebit, un coleg pe care te poţi baza în toate domeniile fără a ţine cont de culoarea 
politică.  

Urmează să supunem la vot solicitarea domnului Marian Vasile. Nu înţeleg nimic 
din atitudinea domniei sale. Dacă vrea să se războiască cu consiliul judeţean atunci 
trebuie să stea pentru că aici este consiliul judeţean. Nu trebuie să se războiască cu 
preşedintele pentru că nu preşedintele a decis schimbarea domniei sale din funcţia de 
vicepreşedinte.  

Domnul consilier judeţean Pau Adrian 
Putem să amânăm această discuţie până la şedinţa viitoare că rămânem fără 

interpelări şi e mult mai linişte.  Da, dânşii pleacă, rămânem fără interpelări, practica e 
bună, facem administraţie.  

 
Domnul consilier judeţean Bojin Mihăiţă  
Vă mulţumesc mult pentru urări şi gândurile bune transmise astăzi cu ocazia zilei 

mele de naştere şi vă doresc tuturor binecuvântare din partea lui Dumnezeu.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Având în vedere ca revocarea unei hotărâri este de competenta Consiliului 

Judetean va supun la vot daca sunteţi sau nu de acord cu revocarea celor trei hotărâri. 
Am crezut că vor rămâne în sală şi votează să ne putem da seama câţi dintre colegi sunt 
de acord cu domnul Marian Vasile. Poate s-ar fi întors în poziţia de vicepreşedinte.  

Deci, dacă sunteţi pentru menţinerea hotărârilor veţi vota cu DA (pentru), iar 
dacă sunteţi pentru revocarea hotărârilor veţi vota cu NU (împotrivă).  

   Consiliul Judeţean Timiş a aprobat menţinerea hotărârilor specificate în 
plângerea prealabilă a domnului Marian Constantin Vasile  cu 20 voturi „pentru” din 
partea doamnelor/domnilor  Bojin Titu, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian,  
Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu 
Aurel,  Marinconi-Marcu Flavia, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, 
Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian,  Szatmari Ştefan,  Zamfir 
Florian.  

În continuare pentru a nu mai reţine invitaţii vă propun să discutăm între noi şi să 
hotărâm când vom face următoarea şedinţă de plen a consiliului judeţean, astfel încât să 
ne putem încadra în perioada de efectuare a concediilor, dar să avem şi timpul necesar 
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pentru a face rectificarea bugetului judeţului Timiş.  Am rugămintea să faceţi tot posibilul 
să finalizaţi toate proiectele ce vor fi supuse aprobării în luna iulie. După cum vedeţi 
opoziţia încearcă să găsească un alt mod de lucru diferit de cel de colaborare, de 
confruntare prin vot aşa cum cere democraţia. Mă cunoaşteţi de atâţia ani şi ştiţi că am 
răbdare şi pot să trec peste asemenea discuţii.  

În principiu, până la finalul mandatului vom discuta despre ce înseamnă interesul 
cetăţenilor din judeţul Timiş şi nu despre cei 17 consilieri judeţeni dintre care, sunt 
convins că 15 sunt cu sufletul pentru ce se întâmplă pentru cetăţeni.  

Vă doresc concediu plăcut tuturor celor care plecaţi în această perioadă.  
Dacă mai sunt alte discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Crişan Teodor  
Aş vrea să aduc în atenţia dumneavoastră o problemă existentă la Şcoala de 

Arte şi Meserii Gheorghe Atanasiu, şi anume ei au în dotare un microbuz foarte vechi. 
După cum ştiţi au nevoie de microbuz pentru a putea deplasa elevii acolo unde fac 
practică. Din câte ştiu vom primi nişte microbuze pentru transportul elevilor şi am 
rugămintea, către dumneavoastră, dacă există posibilitatea să le dăm şi lor un microbuz 
mai bun.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Vă pot spune abia marţi sau miercuri câte microbuze primim pentru judeţul Timiş. 

Acestea  vor fi distribuite la comunele care au solicitat deja  microbuze. Vă rog pe fiecare 
dintre dumneavoastră să verificaţi pe zonele de care răspundeţi dacă mai există cereri 
pentru microbuze. Trebuie să găsim o soluţie pentru că nu putem să repartizăm din 
microbuzele care vin în mediul urban. În aceste condiţii toate cererile de solicitare venite 
din mediul urban vor fi respinse şi vor fi distribuite doar pentru mediul rural.  

Ştiu că sunt microbuze foarte bune cu 16 +1 locuri şi vor fi repartizate acolo unde 
este absolută nevoie. Pentru transportul de la Şcoala Gheorghe Atanasiu îi rog pe colegii 
de la Direcţia Patrimoniu să verifice posibilitatea achiziţionării unui microbuz anul viitor. 
Dacă nu, încercăm să dăm un microbuz de la consiliul judeţean pentru şcolile speciale în 
mod special.  

În concluzie, căutăm soluţii pentru a da un microbuz la Şcoala Atanasiu şi vă rog 
să verificaţi ce comune mai au nevoie de microbuze. Există un tabel pe care îl puteţi 
verifica. Nu vrem să ne trezim cu situaţii de genul celor care s-au mai întâmplat când 
primarul nu mai vroia să dea microbuzul pentru transportul elevilor.  Nu vreau să existe 
comune care au trei microbuze şi să nu vrea să le dea pentru transportul şcolar.  Chiar 
dacă au trecut în patrimoniu lor se poate face transfer la unităţile şcolare.  

Pentru oraşe, dacă am putea lua un microbuz foarte bun pe care să-l putem da 
la Recaş sau la alt oraş, iar comuna respectivă care are un număr mai mare de locuitori 
poate schimba microbuzul nou cu unul vechi.  

Sperăm să găsim înţelegere la cei care primesc microbuze ca să redistribuie pe 
cele care sunt în stare mai bună.  

 
Domnul consilier judeţean Juravle Petru 
Vă mulţumesc pentru informare primită cu privire la sumele repartizate cultelor şi 

observ că nu s-au cheltuit toţi banii care au fost daţi pentru cultul ortodox. Din acest 
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motiv, revin cu rugămintea, în baza promisiunilor făcute, să se ia  în considerare alocarea 
unor sume către Biserica Martirilor. Cred că este timpul ca după 25 de ani să o finalizăm.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Împreună cu Mitropolia analizăm sumele alocate şi vom vedea la rectificare dacă 

avem posibilitatea să mai distribuim alte sume către zona cultului ortodox. Nu putem da 
ordine, dar îi putem ruga să aibă în vedere şi Biserica Martirilor.  

Observaţia dumneavoastră este corectă şi promit că voi discuta chiar astăzi 
această problemă.  

 
Doamna consilier judeţean Radu Marina  
Domnule preşedinte am avut de mai multe ori rugămintea să se specifice clar, să 

fie daţi cu dedicaţie banii care îi dăm noi către Mitropolie. Spun acest lucru pentru că nu 
s-a dat nici un leu pentru biserica de la Lenauheim şi aceasta se află într-o stare foarte 
deplorabilă.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Sunt de acord cu Biserica Martirilor pentru că este un simbol al Timişoarei, dar 

dacă intervenim noi să le spunem unde anume să repartizeze banii atunci nu cred că vor 
mai avea autonomie. Da voi discuta şi despre Biserica de la Lenauheim dar trebuie să 
insiste atât primarul cât şi preotul.  

 
 
Doamna consilier judeţean Radu Marina  
Domnul primar a făcut solicitare. Preotul nu-şi permite să facă pentru că 

contravine regulamentului lor.  
 
Doamna consilier judeţean Marinconi  Flavia 
Tot legat de cheltuielile pentru biserici şi personalul neclerical am văzut că este 

propus un post pentru biserica din Begheiu Mic care are personal neclerical angajat.  
Nu înţeleg de ce la o parohie aşa de mică trebuie să fie două persoane.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
V-am informat că astăzi am întâlnire cu Preasfiinţitul şi am să-l întreb şi acest 

lucru. Sper să ne poată spune de ce este nevoie de două posturi de personal neclerical. 
După cum ştiţi, fiind satul foarte mic, contribuţiile enoriaşilor sunt foarte mici şi dacă prin 
lege li se permite ca unul să fie plătit de ei, iar al doilea post să fie plătit de noi atunci nu 
avem ce face.  

 
Domnul consilier judeţean Pau Adrian 
Observ că se face referire la Graiu Mic şi cred că se referă la Gaiul Mic. Probabil 

că s-a făcut o greşeală de redactare  şi ar trebui remediată.  
 
Domnul consilier judeţean Stancu Traian 
Domnule preşedinte am votat repede proiectul pentru combaterea insectelor şi 

am uitat de amendament. Era un amendament prin care mandatam Comisia pentru 
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agricultură, respectiv pe domnul profesor să facă nişte lucruri. Renunţ la acel 
amendament dar îl rog pe domnul Lăzureanu să ne prezinte acel raport.  

 
 Domnul preşedinte Titu Bojin 
Aveţi dreptate şi chiar îl rog pe domnul Lăzureanu să se implice în tot ceea ce 

înseamnă acordul, avizul, aprobarea pentru tot ce are legătură cu dezinsecţia şi 
distrugerea dăunătorilor, respectiv cantităţi de substanţe, suprafeţe de teren etc.  

 
Domnul vicepreşedinte Călin Dobra 
Domnule preşedinte, profit de ocazie să adresez tuturor invitaţia de a participa 

mâine la sărbătorirea Zilei Internaţionale a combaterii traficului de droguri.  Încheiem un 
proiect demarat de consiliul judeţean prin ATOP şi Centrul de prevenire, combatere, 
consiliere şi Inspectoratul Şcolar Timiş.  

Mâine, la ora 13,00, în sala multifuncţională va fi premiată cea mai bună şcoală 
din judeţul Timiş care a transmis mesajul de combatere a traficului de  droguri. Vă 
mulţumesc şi vă aştept.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Dacă nu mai sunt alte discuţii, vă rog pe cei din Comisia de cultură să participe la 

întâlnirea cu reprezentanţii inspectoratului şcolar. Tuturor vă adresez rugămintea să 
verificaţi în teritoriu ce şcoli au nevoie de finanţare pentru a putea să alocăm bani la 
rectificarea de buget, astfel încât,  nici o şcoală să nu aibă probleme. 

Sper să fie o rectificare pozitivă şi suma care o primim să meargă cu prioritate 
către pregătirea începerii anului şcolar. Nu vrem să dăm bani în septembrie pentru 
realizarea forajelor sau pentru reparaţia acoperişurilor. Discutaţi cu primarii şi directorii de 
şcoli să ne spună care este suma de care au nevoie pentru a realiza aceste lucrări.  

Dată fiind epuizarea ordinei de zi, declar închise lucrările şedinţei ordinare a 
Consiliului Judeţean Timis. 

 
PREŞEDINTE,     SECRETAR AL JUDEŢULUI TIMIŞ, 

              Titu  BOJIN                                     Ioan Dănuţ Ardelean 
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